

Referat TKB-møte 08.07.2025:

Deltakere: Martin Corell (Leder), Beate Vinkler Rasmussen (nestleder), Lena Boysen Hillestad, Silje Holmsen, Tom Skogsholm, Niels Joachim Stang

1. International Canicross Federation – Hvordan forholder NHF seg til ICF og hva tenker TKB om det fremover?
 - a. Er ICF nå med i WADA? Hvis dette har vært showstopper tidligere så er det legitimt å ta en ny diskusjon innad i NHF?
 - b. Sverige og Finland har opprettet nye nasjonale forbund som er medlemmer, mens visse land (Canada, Tsjekkia) har ett forbund som er med i både IFSS og ICF
 - c. Hva skal eventuelt til for at man blir en del av ICF?
 - d. Dette er en del av en større diskusjon for NHF som forbund og burde tas på fagmøte/Tinget og man burde ha et ordentlig grunnlag for diskusjonen. Får barmark nok fokus fra IFSS eller blir man 'holdt tilbake' når man er del av et forbund som fokuserer på mange andre disipliner?
2. Oppsummering av Landslagssamling juli 2025:
 - a. Sykling: Positive tilbakemeldinger på Bjørn som trener
 - b. God dynamikk mellom trener og utøvere. Til tross for ingen forkunnskap om snøresykling klarte Bjørn å lage et opplegg som fungerte veldig godt for utøverne. Han inkluderte praktiske øvelser, treningsteori, bremseteknikk, svingteknikk osv.
 - c. Bjørn skjønte 'arbeidskravene' i snøresykling, og hva utøverne trenger av teknikktraining og økter i praksis for å ta riktige steg. Kan være lurt å bruke han fremover, så man får synergier fra hans erfaring med denne samlingen
 - d. Side-spørsmål: Grunnet forskjellen i barmarksdisiplinene, burde man hatt en utøverrepresentant fra sykling/spark i tillegg til Kristina fra løping?
 - i. Ja, i så fall hvem? TKB tar det videre
3. NM-søknader 2026
 - a. Trysil søkte i april. Har hørt rykter om at en annen klubb vurderte å søke, men var usikker på trasé mtp vognklasser. Den andre klubben kan eventuelt sikte på å arrangere et NC-løp i 2026 også vurdere å søke om NM i 2027?
 - b. TKB svarer Mari (leder i Trysil) at de får tildelt NM og at vi sender over utkast på NM-kontrakt
4. Status påmeldinger til VM som skal til NHF
 - a. Påmeldingsskjemaer er sendt til NHF og NHF har sendt det videre til IFSS
5. Annet re VM
 - a. Nå som samtlige utøvere har bekreftet om de vil dra eller ikke så gjøre vi USA VM 2025-Facebook-gruppa til en gruppe kun for de som skal reise og bruker det til å dele informasjon før, under og etter VM
 - b. Lagledere (Lena og Tom) setter opp et Teams-møte for utøverne som skal dra
 - c. Det blir tildelt NOK 5,000 i støtte per utøver (godkjent av styret)
 - d. Lagledere fører reiseregning og fordeler avsatte midler fra budsjettpost seg imellom
6. Annet
 - a. Beate vil se på muligheten for å sette opp en LL-samling for juniorer